
Zápis z on-line jednání předsednictva ze dne 14. 7. 2022

Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Denisa Pačanová, Jana Prouzová, 
Ladislav Procházka, Kateřina Doušová

Na členské schůzi  byl  schválen příspěvek pro pořadatele výstav ve výši 
20 000,-  Kč.  Nutno  sepsat  s pořadatelem  smlouvu.  P.  Pačanová  sepíše 
a pošle návrh ke schválení.

Smlouva bude uzavírána i na menší podporované akce.

Dále se řešila možnost centrálního registru prefixů pro ČR.
Problém  je,  že  prefix  není  právně  závazný  a  nelze  vymáhat  jeho 
dodržování.  Lze  pouze  dát  doporučení  majitelům,  aby  si  to  ošetřili  ve 
smlouvě o prodeji koně.

P. Bláha podal na předsednictvo žádost o příspěvek na podzimní výstavu 
v Pardubicích. Předsednictvo příspěvek schválilo.

Zhodnocení svodu v Hradištku
Bylo doporučeno dát na web vysvětlení k průběhu akce/svodu (reakce na 
stížnosti některých zúčastněných).

Bylo  zkonstatováno,  že  někteří  majitelé  přišli  na  svod  nepřipravení 
(oblečení, průběh předvedení, znalost správného předvedení, nevhodné 
chování) a někteří koně nebyli vychovaní a připravení ke svodu, což značně 
ztěžovalo  a  zpomalovalo  průběh  svodu.  Předsednictvo  se  usneslo 
o nutnosti  dát  na  stránky  svazu  pravidla  svodu  (příprava  a  předvedení 
koně, oblečení a chování vodiče atd.), při jejich porušení by účastník mohl 
být vyřazen ze svodu.

Dále  je  nutné  zlepšit  organizaci  a  průběh  svodu,  aby  nedocházelo  ke 
zbytečným prodlevám – bude projednáno na dalších schůzích.

Schůze ukončena ve 22:15.
Zapsala Jana Prouzová


